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Skolebestyrelsens 
årsberetning 2024/2025
Kære medarbejdere, forældre, elever og øvrige interessenter

Året har været præget af både udfordringer og markante 

fremskridt, og skolebestyrelsen har arbejdet målrettet på at 

understøtte skolens udvikling og sikre et højt fagligt og socialt 

niveau for elever og medarbejderes trivsel.

Økonomi: Det har været endnu et år med stor 

opmærksomhed på økonomi. Økonomien på de aarhusianske 

folkeskoler er presset, og det gælder også Rundhøjskolen. 

Derfor har skolen løbende måttet træffe beslutninger med 

ærgerlige konsekvenser for elever og medarbejdere. Til 

gengæld opstår der ofte et fællesskab, når man er presset. 

Skolebestyrelserne har i høj grad stået sammen og er heldigvis 

blevet hørt af byrådspolitikerne – og har alt andet lige en del 

af æren for, at der er sendt flere midler i skolernes retning. 

Stor tak til alle dem, som har involveret og engageret sig i 

dette. Til trods for de flere midler er økonomien omkring de 

aarhusianske skoler fortsat presset, hvilket også påvirker 

skolens fysiske rammer. 

Byggeprojekt: I sidste skoleår godkendte Aarhus Byråd et 

anlægsprojekt, der skal udvide skolens fysiske rammer. 

Projektet omfatter 13 nye undervisningslokaler og flere 

faglokaler samt en udvidelse af fritids- og ungdomsklubben 

med over 100 kvadratmeter. Tiltaget er nødvendigt for at 

imødekomme det stigende elevtal og sikre optimale 

læringsmiljøer for eleverne. Vi er stolte over, at så mange
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vælger Rundhøjskolen til, men vi kan også se og høre, at det 

øgede elevtal udfordrer skolen på pladsen. Derfor tripper vi 

alle for at få gang i udvidelsen. Projektet følger planen, og vi 

glæder os til det første spadestik.

Samarbejdsflader: Skolebestyrelsen har haft et tæt 

samarbejde med skolens forældre gennem hele året. Der har 

været afholdt møder med SFO-forældrerådet, hvor emner som 

trivsel, samarbejde og bevægelse har været drøftet. Det er 

altid interessant at få flere holdninger med i drøftelserne rundt 

om bordet. 

Af samme grund har vi i dette skoleår også haft gæster på 

vores møder. En af skolens dygtige idrætslærere har givet os 

en status på skolens idrætsskoleprofil, og vi har haft lejlighed 

til at hilse på Lotte Storgaard, som sidste år tiltrådte som ny 

leder for specialklasserne. Vi er glade for at have fået Lotte 

med ombord.

Principper, heraf et nyt om bevægelse: En vigtig del af 

skolebestyrelsens arbejde er arbejdet med principper. 

Principperne omhandler forskellige områder og afspejler de 

værdier, som vi skolebestyrelsen ønsker, skolen skal præges 

af. Vi gennemgår og opdaterer løbende skolens principper, og i 

det arbejde ligger der altid nogle gode og spændende 

drøftelser. På falderebet af skoleåret har vi formuleret et nyt 

princip om bevægelse. Politisk er der skruet ned for de 

kvantitative forventninger til idrætsundervisningen i 

folkeskolen, men som skole med en klar idrætsprofil ønsker vi
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at forpligte hinanden på et højt niveau af idræt og bevægelse i 

både undervisning og fritid. I det nye princip om bevægelse 

beskrives vigtigheden af at tænke bevægelse ind i skolens 

hverdag.

Trafikpolitik: Ud over arbejdet med principperne har vi i 

skolebestyrelsen været involveret i udarbejdelsen af en ny 

trafikpolitik for skolen. Formålet med politikken er at skabe 

opmærksomhed på medarbejdere og forældres ansvar for 

sikker trafik omkring skolen – og at sikre tydelighed om 

skolens indsatser i forhold til færdselslære. 

Vi sætter stor pris på vores drøftelser og samarbejdet i 

bestyrelsen og med vores samarbejde med både elevråd, SFO-

forældreråd, forældre, medarbejdere og ledelsen. Vi ser frem 

til at fortsætte dette arbejde i det kommende skoleår og 

takker alle for deres engagement og samarbejde.

På vegne af skolebestyrelsen,
Malene Wiese Madsen, formand
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Skolebestyrelsen 2024/2025

Forældrerepræsentanter:
• Malene Wiese Madsen (formand)
• Tine Obel Schmidt (næstformand)
• Abir Mohamad Ismail
• Line Juul Gissel 
• Louise Pedersen
• Mie Margrethe Eriksen 
• Nils Lehner Gottlieb

Elevrådsrepræsentanter:
• Ida Frederikke Kejser
• Bertram Koitzsch Christensen

Medarbejderrepræsentanter:
• Casper Bugge Jensen
• Hans Koed Jensen

Ledelse:
• Mads Neergaard Jacobsen, skoleleder
• Louise Barner Jensen, viceskoleleder og 

pædagogisk leder for 0.-4. klasse og SFO
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